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طرح حمایت قضایی از ماموران محیط زیست اعلام وصول شد
طرح الح�اق یک ماده به قانون حمایت قضایی و بیمه ای از مأموران یگان حفاظت 
از محیط زیس�ت و جنگلبانی و منع تصرف، تخریب و تغییر کاربری بقاع متبرکه در 

صحن مجلس شورای اسلامی اعلام وصول شد.
به گزارش خبرنگار سیاسی ایرنا، در نشست علنی مجلس شورای اسلامی طرح های احیای تبصره 
۴ ماده ۳۱ قانون حفاظت و بهره برداری از جنگل ها و مراتع، منع تصرف، تخریب و تغییر کاربری 
بقاع متبرکه و اصلاح مواد ۱۶ و ۱۷ قانون احکام دائمی برنامه های توسعه کشور اعلام وصول شد. 
همچنین در این جلسه، طرح های اصلاح فصل ۹ قانون مبارزه با قاچاق کالا و ارز، اصلاح ماده ۱۵۵ 
قانون آیین نامه داخلی مجلس و الحاق یک ماده به قانون حمایت قضایی و بیمه ای از ماموران یگان 

حفاظت از محیط زیست و جنگل بانی به شکل عادی اعلام وصول شد.

نماینده مجلس: نتایج تحقیق و تفحص ها اعلام شود
نماینده مردم بافق در مجلس ش�ورای اس�لامی از هیات رییس�ه خواس�ت نتایج 

تحقیق و تفحص هایی که کمیسیون ها پیگیری کردند، اعلام شود.
به گزارش خبرنگار پارلمانی ایرنا، »محمدرضا صباغیان بافقی« در نشست علنی مجلس شورای 
اسلامی و در تذکر شفاهی گفت: همه نمایندگان مجلس با اجرای تحقیق و تفحص در موارد مختلف 
موافق هستند اما سوال اینجاست که در سال های گذشته چه تعداد از این طرح ها به نتیجه رسیده و 
نتایج آنها اعلام شده است. نماینده مردم بافق از هیات از رییسه مجلس خواست که نتایج تحقیق و 
تفحص را بررسی کند و افزود: نمایندگان برای تقاضای تحقیق و تفحص وقت گذاشته و رای می دهند 
اما از نتایج آنها خبر ندارند. در حالی که  اگر نتایج تحقیق و تفحص های انجام شده اعلام شود، انگیزه 
بیشتری برای نمایندگان برای رای دادن و پیگیری در تحقیق و تفحص وجود خواهد داشت. وی با 
اشاره به گرانی سیمان هم گفت: بسیاری از پروژه ها تعطیل شده است و در اغلب شهرها این مشکل 
وجود دارد، در این ش��رایط  چطور در مرزها خودروهایی برای صادرات و خروج سیمان از کشور در 

حرکت هستند. صباغیان از مجلس خواست این موضوع هم مورد توجه قرار گیرد.

شرایط برخورداری کشاورزان از معافیت حق بیمه 
سهم کارفرما تعیین شد

نمایندگان مجلس ش�ورای اس�لامی شرایط برخورداری کش�اورزان و کارفرمایان 
کشاورزی از معافیت حق بیمه سهم کارفرما را تعیین کردند.

به گزارش خبرنگار پارلمانی ایرنا نمایندگان مجلس ش��ورای اس��لامی و در ادامه بررسی طرح 
تقویت امنیت غذایی کش��ور و رفع موانع تولیدات کشاورزی با تبصره ۴ ماده ۶ این طرح موافقت 
کردند. بر اساس این تبصره ۴ ماده ۶ آمده است: ماده ۶۳ قانون الحاق برخی مواد به قانون تنظیم 
بخشی از مقررات مالی دولت )۲( مصوب چهارم اسفند ۱۳۹۳ در خصوص خویش فرمایی کشاورزان 
به این شرح اصلاح می شود: در ادامه این تبصره تاکیدشد: کشاورزان و کارفرمایان حقیقی و حقوقی 
کارگاه های کش��اورزی تحت شمول نظام صنفی کشاورزی با هر متراژ زمین مشمول معافیت از 
پرداخت سهم بیمه کارفرمایانی که حداکثر ۵ نفر کارگر دارند، مصوب ۱۶ اسفند ۱۳۶۱ و اصلاحات 
بعدی آن می باشند. کشاورزان و کارفرمایان حقیقی دارای پروانه فعالیت از نظام صنفی کشاورزی 
جهت برخورداری از معافیت حق بیمه سهم کارفرما می توانند نام خود را به عنوان یکی از ۵ نفر 
شاغل در صدر فهرست بیمه کارگران واحد تولیدی مربوطه درج و با پرداخت ۷ درصد حقوق پایه، 
تحت پوش��ش بیمه تامین اجتماعی قرار گیرد. پیش از تصویب تبصره ۴ ماده ۶،  اصل ماده ۶ و 

تبصره های یک، ۲، ۳، ۵ و ۶ با موافقت نمایندگان حذف شد.

نایب رییس کمیسیون برنامه و بودجه:

کمیته مشترک مجلس و دولت برای اصلاح نظام 
یارانه ای تشکیل می شود

نایب رییس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس از تشکیل کمیته مشترک دولت و مجلس 
ش�ورای اس�لامی برای اصلاح نظام یارانه ای، حذف بسترها و زمینه های رانت در اقتصاد از 

جمله اصلاح تامین ارز ۴۲۰۰ تومانی در بازه سه ماه خبر داد.
به گزارش ایرنا، سیدمحمدرضا میرتاج الدینی در جمع خبرنگاران از تشکیل کمیته مشترک دولت و 
مجلس شورای اسلامی به منظور اصلاح نظام یارانه ای، حذف بسترها و زمینه های رانت در اقتصاد از 
جمله اصلاح تامین ارز ۴۲۰۰ تومانی در کشور خبر داد و گفت: کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات 
مجلس متولی تشکیل این کمیته شده و به زودی با حضور نمایندگانی از وزارتخانه ها و کمیسیون های 

مجلس کار خود را آغاز خواهد کرد.
نایب رییس کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس درباره اعضای این کمیته، افزود: پیشنهاد 
شده وزیران اقتصادی دولت، بانک مرکزی و سازمان برنامه و بودجه نماینده ای ثابت در حد معاونت  و 
از کمیسیون های اقتصادی مجلس دو نماینده در این کمیته حضور داشته باشند و همچنین از بخش  

خصوصی برای معرفی نمایندگان خود دعوت شده است.
میرتاج الدینی خاطرنشان کرد: بازه زمانی سه ماهه برای کار بررسی این کمیته در نظر گرفته شده 
تا بعد از بحث و بررسی های لازم درباره موارد ذکر شده، خروجی مورد توافق مجلس و دولت در قالب 

طرح، لایحه و یا بودجه ۱۴۰۱ ارائه شود.

رییس جمهوری بر اس�تفاده از دیدگاه های 
نخبگان و ظرفیت های تش�کل های اقتصادی 
ب�رای نظ�ارت بر زنجی�ره تامی�ن کالا تاکید 

کرد.
اطلاع رس��انی  پای��گاه  از  ایرن��ا  گ��زارش  ب��ه 
ریاست جمهوری، جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی 
دولت با ریاس��ت آیت الله س��ید ابراهیم رییس��ی 
برگزار ش��د و در این نشس��ت مهمترین مس��ایل 
اقتص��ادی کش��ور از جمله راهکاره��ای نظارت و 
تضمین س��لامت زنجیره تامی��ن، توزیع و مصرف 

کالاهای اساسی در دستور کار قرار گرفت.
رییس جمه��وری در این جلس��ه وزی��ر صنعت، 
معدن و تج��ارت را مامور کرد گ��زارش کاملی از 

زنجیره تامین، توزیع تا مصرف کالاهای اساس��ی 
و راهکاره��ای نظ��ارت دقیق و ش��فاف و تضمین 
س��لامت این زنجیره تهیه و به س��تاد هماهنگی 

اقتصادی ارائه کند.
رییس��ی بر لزوم بهره گیری از ظرفیت همکاری 
اتحادیه های صنفی، بس��یج اصناف و تش��کل های 
ب��ازار برای نظارت دقیق تر بر زنجیره تولید، توزیع 
و مص��رف تاکی��د ک��رد. رییس دولت س��یزدهم 
همچنی��ن اس��تفاده از دیدگاه ه��ای نخب��گان و 
صاحب نظ��ران اقتص��ادی کش��ور در چارچ��وب 
جلسات و نشس��ت های کارگروه های زیرمجموعه 
س��تاد هماهنگی اقتصادی دولت را در امر نظارت 

ضروری و راهگشا دانست. 

رییس جمهوری در نخس�تین گفت و گوی زنده 
تلویزیون�ی خود ضمن مرور مهم ترین اولویت ها و 
چالش های پیش روی دولت، هم از امیدواری خود 
ب�ه همکاری مردم برای کاس�تن از رنج ها س�خن 
گفت و هم از ضرورت بازسازی اعتماد آن ها تا آن 
همکاری، ارمغان این اعتماد شده و مسیر پیشرفت 

کشور را هموار کند.
به گزارش خبرنگار سیاسی ایرنا، آیت الله »سید ابراهیم 
رییس��ی« برای نخستین بار پس از آغاز مسئولیت خود 
در قامت رییس جمهوری، در رس��انه ملی حاضر شد و 
به بیان مهم ترین مش��کلات کشور و راه حل های دولت 
برای این مشکلات پرداخت. کرونا و واکسیناسیون این 
بیماری کشنده، بیشترین زمان از نخستین گفت و گوی 
تلویزیونی رییس جمهوری را ب��ه خود اختصاص داد و 
خبرهای امیدبخش از ورود واکس��ن به کش��ور و تزریق 
پرشتاب آن از سوی رییس قوه مجریه اعلام شد. رییس 
جمهوری در بخش دیگری از س��خنان خود بار دیگر بر 
عمل به وعده های خود مانند تامین سالیانه یک میلیون 
مسکن تاکید کرد. مردم؛ همکاری و اعتماد آن ها از دیگر 
محورهای مهم و قابل تامل آیت الله رییس��ی بود. عبور 
از انتقادات متداول درباره اقدامات دولت گذش��ته و نیز 
اطمینان بخشی به مردم درباره تامین کالاهای اساسی از 
دیگر محورهای سخنان رییس جمهوری در گفت و گوی 
تلویزیونی شب گذشته بود. در نهایت رییس جمهوری، 
موضع ایران درباره مذاکره با غرب را هم مورد اشاره قرار 
داد و تصریح کرد که مذاکره برای مذاکره در دستور کار 
دولت س��یزدهم نخواهد بود اما  ای��ن دولت از هرگونه 

تعامل عزتمندانه استقبال خواهد شد.
م��رگ بیش از ۵۰۰ ایرانی در هر ش��بانه روز، کرونا را 
به مهم ترین چالش این روزهای کش��ور تبدیل کرده و 
ضرورت تسریع در واکسیناسیون را پررنگ تر از همیشه 

ساخته است. رییس جمهوری هم در نخستین گفت و 
گوی تلویزیونی خود به این مهم پرداخت و تصریح کرد: 
»طبق محاسبه، تولید داخلی نمی توانست نیاز جامعه را 
کفایت کند؛ از این رو برآورد کردیم برای اینکه گام دقیق 
برداریم، حتماً به ۱۰۰ میلیون دُز واکسن نیازمندیم که 
امروز ۴۰ میلیون دُز واکس��ن به طور قطعی تامین شده 
است و اقداماتی انجام شده تا بتوانیم تا مرز ۱۰۰ میلیون 
دُز واکسن از خارج کشور تامین کنیم.« خبر امیدوارکننده 
رییس جمهوری ورود زودتر از موعد واکسن به کشور و 
شتاب گرفتن آن بود.آیت الله رییسی بازگشایی حضوری 
مدارس و دانش��گاه ها را مشروط به واکسینه شدن اکثر 
مردم دانس��ت و گفت: » تا آخر شهریور ۴۰ میلیون دُز 
واکسن تامین می شود که تامین این موارد گفته شده با 
توجه به اقدامات انجام شده، قطعی است. وزارت خارجه، 
بس��یج، وزارت بهداشت و بخش��های دیگر برای تامین 
منابع ریالی و ارزی اولویت را واردات واکسن قرار دادیم، 
مطالب��ات کادر درمان هم مانند همه ابع��اد کرونا جزو 
اولویت های دولت است.« با توجه به خبرهای امیدآفرین 
دولت در تامین واکسن موردنیاز جامعه می توان امیدوار 
بود که وعده »بهرام عین اللهی« وزیر بهداشت، درمان و 
آموزش پزش��کی مبنی بر واکسیناسیون عموم مردم تا 

بهمن ماه سال جاری محقق شود.

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجل�س یازدهم، مش�کل کش�ور را رویکردی و 
سیاس�ت گذاری عنوان کرد و گفت: باید رویکرد 
خود را نس�بت به نخبگان، زنان، سرمایه گذاران و 
همچنین تولید، اشتغال، صنعت و کشاورزی تغییر 
داده و متناس�ب ب�ا نظام دانایی حاک�م بر جامعه، 

سیاست گذاری کنیم.
ب��ه گزارش خبرنگار سیاس��ی ایرنا، س��ارا فلاحی در 
نشست علنی روز یکش��نبه مجلس شورای اسلامی در 
نطق میان دس��تور گفت: قواعد حاکم بر سپهر سیاست 
و مدیریت با قواعد حاکم بر میدان و پهنه فوتبال مو نمی 
زنند، در سیاست نیز مانند فوتبال باید برآوردی دقیق از 
توان خود و حریف داش��ته باشی، در غیر این صورت با 
اتخ��اذ تاکتیک غلط، تیمت را به لبه پرتگاه می بری و یا 
بی محابا حمله کرده و اسیر ضدحمله حریف می شوی 
و یا در لاک دفاعی فرو رفته و دفاع اتوبوس��ی ات با یک 
کاشته دقیق حریف فرو می پاشد و نتیجه در هر دو حالت 
واگذاری صحنه های بین المللی و منطقه ای به حریفان 

خواهد بود.
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
یازدهم افزود: در سیاست چون فوتبال همیشه مشکل با 
تعویض مربیان حل نمی شود چرا که مشکل ما رویکردی 

و سیاس��تگذاری اس��ت و باید رویکرد خود را نسبت به 
نخبگان، زنان، س��رمایه گذاران، تولید، اشتغال، صنعت 
و کش��اورزی تغییر دهیم و باید متناسب با نظام دانایی 

حاکم بر جامعه، سیاست گذاری کنیم.
فلاح��ی افزود: تا زمان��ی که یک پای م��ا در اردوگاه 
تقلید باشد و پای دیگر در اردوگاه نفی، همواره دولت ها 
را با س��لام و صلوات می آوریم و ب��ا لعن و نفرین بدرقه 
می کنیم؛ وقتی رویکردها غلط باشد دستگاه بوروکراسی 
فربه و فاسد شده و آنگاه عدالت در پرداخت و در ازدحام 
عناوینی چون شرکتی، برون سپاری، حجمی، ساعتی، 
قرارداد مدت-معی��ن، ق��رارداد مدت-موقت، پیمانی و 
رسمی گم می ش��ود و ما روی خدمات مشترک، ارزش 

گذاری مبتنی بر تبعیض می گذاریم.
وی اضافه کرد: وقتی رویکردها غلط باش��د در ازدحام 
نجومی بگیران، نیروهای مسلح که پیش قراول دفاع از 
امنیت و مدافعان سلامت که پیش قراول مقابله با کرونا 
درمانده می ش��ود؛ وقتی رویکرد غلط باشد اقتصاد فاقد 
راهبرد خواهد بود و میان دو قطب اقتصادی حمایتی و 
آزاد، در هروله خواهد بود. وقتی رویکردها غلط باشد نظام 
بانکی غیرشفاف و ربوی خواهد بود. وقتی رویکردها غلط 
باشد به مقصد نمی رسید اما وقتی رویکردها صحیح باشد 
در  نانو، هسته ای، توان موشکی، نظامی و امنیتی و در 

سلول های بنیادین در جهان حرف برای گفتن دارید.
نماینده مردم ایلام افزود: در سیاست نیز مانند فوتبال 
برخ��ی از بازیکنان ۱۰ دقیقه ای هس��تند و برخی ۹۰ 
دقیق��ه ای و برخی ۱۲۰ دقیقه ای؛ اما  در سیاس��ت و 
مدیریت ما برخی بازیکنان هستند که همه ۹۰ دقیقه ها 
را در زمین بوده و در همه دولت ها هستند و سرجهازی 
همه دولت ها هستند و به رغم اینکه نفس نداشته و سبک 
بازی آنها قدیمی شده است اما نفس منافع و مصالح ملی 

را بریده اند.

رییس جمهوری در نخستین گفت وگوی تلویزیونی با مردم چه گفت؟

همکاری مردم ثمره بازسازی اعتماد 
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس یازدهم:

رویکرد کشور نسبت به نخبگان، زنان و سرمایه گذاران تغییر کند

 دیدگاه های نخبگان اقتصادی برای نظارت بر تامین کالا استفاده شود
رییسجمهور:

دوازدهمین جلس�ه علنی ش�ورای ششم 
ش�هر تبریز به ریاست حجت الاسلام رسول 
برگ�ی و ب�ا حض�ور اعض�ای ش�ورا و مظفر 
سلیمانی - سرپرست شهرداری تبریز - در 

عمارت تاریخی ساعت برگزار گردید.
جلس��ه این هفته بیش��تر حول محور مباحثی 
همچون حاش��یه نش��ینی در تبریز، تیم تراکتور، 
تخلفات ش��هرداری، وضعیت ناوگان حمل و نقل 
درون ش��هری، کرونا و اس��تعفای عضو متخصص 

شورای ششم بود.
  اپیزود اول

فری��دون بابای��ی اقدم هفته گذش��ته و پس از 
اس��تعفا از عضویت در شورای ش��هر تبریز گفته 
بود در جلسات بعدی حضور نخواهد داشت و در 
جلس��ه انتخاب ش��هردار نیز تنها به عشق مردم 
تبریز حضور یافته است اما او در جلسه این هفته 

حضور یافت!
بابایی اقدم اس��تاد دانش��گاه تبریز است که در 
دور چهارم عضو ش��ورا ش��د و در انتخابات بعدی 
نیز رش��د رای چشم گیری داشت و جزو موثرین 
در انتخ��اب و مدیریت ش��هرداری در دور پنجم 

شورا گردید.
او با اینکه پس از اس��تعفا مصاحبه ای نداشت 
اما برخی رس��انه ها رفتار اینچنینی عضو ش��ورا 
آن هم در اولین ماه ش��ورای شش��م را نوعی بی 
احترام��ی به رای مردم محس��وب کردند و برخی 
ها نیز عنوان نمودند که عضو متخصص ش��ورای 

ششم با نازکِشی به شورا باز خواهد گشت!
ام��ا او ب��ه صحن ش��ورا آمد و به ش��رط اینکه 
توجه به مسائل و مشکلات حاشیه نشینان نباید 
فراموش گردد به درخواست سایر اعضای شورایی 
که متخصص های اندکی در حوزه شهرس��ازی و 
معماری دارد بازگشت به آغوش شورا را پذیرفت 
و انصراف خود از اس��تعفا را تقدیم هیئت رئیسه 

نمود.
پس از انجام مراحل سریع این اقدام، اولتیماتوم 
رئیس شورای شهر به سرپرست شهرداری تبریز 
در خصوص وضعیت نابسامان نیروهای شهرداری 
از ن��کات جال��ب توجه جلس��ه این هفت��ه بود و 

جزئیات قابل تاملی را به همراه داشت.
حجت الاس��لام رس��ول برگی خطاب به مظفر 
سلیمانی سرپرست شهرداری تبریز گفت: چرا از 
تحویل لیس��ت نیروهای وارد ش��ده به شهرداری 

امتناع می ش��ود؟ ق��رار بود این لیس��ت را تا ۴۸ 
ساعت تحویل دهند نه بعد از ۴۸ روز؟!

وی افزود: لیس��ت مامور به خدمت ها، لیس��ت 
جذبی ها، پاداش های پرداختی و لیس��ت مدیرانی 
ک��ه از موع��د بازنشستگی ش��ان گذش��ته ول��ی 
بازنشس��ته نمی شوند را به ش��ورای شهر تحویل 

دهید.
برگ��ی اضافه کرد: خیلی جالب اس��ت که فقط 
آق��ازاده ها و فامیل زاده ها  در ش��هرداری تبریز 
جذب شده اند و یک نفر از افراد فقیر و مستضعف 

جامعه وارد بدنه شهرداری نشده است!
او س��پس در بررسی اس��تعفای فریدون بابایی 
اقدم هم گفت: هیچکدام از اعضای شورا راضی به 

استعفای دکتر بابایی اقدم نیستند!
حکیمه غفوری دیگر عضو ش��ورا نیز افزود: من 
ب��ه عنوان یک خواهر بزرگتر، از آقای بابایی اقدم 
خواسته ام که از استعفای خود انصراف دهند چرا 
که  شورا به تخصص و تعهد ایشان احتیاج دارد.

  اپیزود دوم
فری��دون بابایی اقدم در مورد قضیه اس��تعفای 
خود گفت: انصراف بن��ده یک تصمیم آنی نبوده 
و طی س��ه دوره ای که در ش��ورا حضور دارم اگر 
شورا به معنای کامل شورای شهر باشد می تواند 
تاثیرگذار باش��د ام��ا در نهایت، ش��ورا در تبریز 

اختیاراتی که باید داشته باشد را ندارد!
وی با بیان اینکه بس��یاری از مس��ائل در قالب 
تذکر و طرح ارائه ش��ده اما به دلایل مختلف اجرا 
نشده اس��ت ادامه داد: در جلس��ات  ارائه برنامه 
ه��ای کاندیدا های ش��هردار، فصل��ی مجزا برای 
حاشیه نش��ینی وجود داشت و این  نشان دهنده 
تبدیل ش��دن به دغدغه است اما مردم مواردی را 
می بینن��د که در جامعه عینیت دارد متاس��فانه 
علیرغم گفته ها هنوز اقدام مناس��بی انجام نشده 

است.
بابایی اق��دم افزود: حتی دولت نی��ز در زمینه 
عمل، به تعهدات خود اقدام نکرده اس��ت، به جز 
در دوره چهارم ش��ورا توجه قابل قبولی به معصل 

حاشیه نشینی تبریز نشده است.
عضو شورای شهر تبریز اضافه کرد: اگر استعفا 
م��ی دادم ه��دف این ب��ود که صدای یک س��وم 
شهروندان کش��ور که در حاشیه و بافت فرسوده 
س��اکن اند را برس��انم زی��را ۲۰ میلی��ون نفر در 

حاشیه و بافت فرسوده زندگی می کنند.

بابای��ی اقدم اظهار کرد: ما بای��د در بافت های 
متصل به شهر امکانات درون شهری را ارائه دهیم 
چرا که در درون بافت ش��هر دیگ��ر جایی وجود 

ندارد.
وی ب��ا بی��ان نگرانی های خ��ود در این زمینه 
گفت: من به عنوان عضو ش��ورا و مدرس دانشگاه 
در ای��ن  ح��وزه از اینک��ه واحدهای��ی ک��ه برای 
س��اماندهی تخصیص می یابد به سمت شهرهای 
جدید سوق داده می شود بسیار نگرانم زیرا زمین 
ه��ای دولتی در ش��هرهای جدید وج��ود دارد و 
تملک آنها راحت اس��ت و به این س��مت حرکت 
می شود که این باز درست نیست لذا بحث عمده 
ش��هر های ما با مشکل بدمَسکنی روبرو هستند و 

 

کسی پیگیر نیست!
بابای��ی اقدم ضمن اش��اره به تماس ش��هردار 
منتخب و تاکید بر پیگیری مجدانه بحث حاشیه 
نش��ینی تاکید ک��رد: به عنوان ب��رادر کوچک از 
تمام مس��ئولان و اعضای ش��ورا می خواهم اولین 
مش��کل شهر را به حاشیه نشینی و بافت فرسوده 
اختصاص دهیم تا در کوچک ترین بحران شاهد 

جان دادن شهروندان مان نباشیم.
وی افزود: باید بتوانیم به گوش دولت برس��انیم 
که اگر می خواهید ۴ میلیون مسکن احداث کنید 
باید بخش��ی از آن در زمینه بدمس��کنی و بافت 

فرسوده باشد .
بابای��ی اق��دم در خاتم��ه اظهارات خ��ود و در 

راس��تای احترام به خواس��ته افرادی که مخالف 
کن��اره گیری او بودند از اس��تعفای خود انصراف 
داد و ابراز امی��دواری کرد که بتوان در این دوره 
از ش��ورا در زمینه بافت فرسوده و بد مسکنی در 

تبریز اقدامات جدی انجام گیرد.
  اپیزود سوم

علیرض��ا نوای باغبان در نطق پیش از دس��تور 
خود با اش��اره به اهم مس��ائلی که باید در س��ال 
جاری و ۴ سال آینده در تبریز انجام گیرد گفت: 
موضوعی که باید به صورت دائمی پیگیری ش��ود 
توجه به بافت فرس��وده و حاشیه نشینی است که 
در ۵۰ سال گذش��ته هر روز مشکلات آن بیشتر 

شده و باید به این مسئله پرداخت شود.
وی افزود: ش��ورای ش��هر ب��ه عن��وان یکی از 
تاثیرگ��ذار ترین عوامل، باید س��تاد ویژه ای برای 
حاشیه نش��ینی ایجاد کند که تمام دستگاه های 

تاثیر گذار در این ستاد حضور داشته باشند.
عضو ش��ورای ش��هر تبریز ادام��ه داد: موضوع 
بعدی، حمل و نقل عمومی و س��هم اتوبوس��رانی 
در حمل و نقل عمومی اس��ت که ۴۰۰ دس��تگاه 
اتوبوس در حال خدمات رس��انی است و قرارداد 
بخ��ش خصوصی در حال اتمام اس��ت که تقریباً 
بیش از ۳۰۰ دستگاه قراردادشان تمام می شود و 
ما باید هر س��ال ۲۰۰ دستگاه خریداری و اضافه 

کنیم تا به حالت نرمال برسیم.
باغب��ان تاکید کرد: صد میلیارد تومان از طریق 
منابع قبلی در اختیار ش��هرداری است که باید با 
اس��تفاده از این مبلغ شروع به خریداری اتوبوس 
کند و در ش��ش ماهه امسال بخشی از اتوبوس ها 

خریداری شود.
وی همچنین با بیان اینکه خط یک مترو بالای 
۹۰ درصد پیش��رفت فیزیکی دارد اضافه کرد: اما 
برای اجرای باقی پ��روژه یک هزار میلیارد تومان 
نیاز است، اگر این مبلغ را به مترو امروز اختصاص 
ندهی��م در آینده مجبور به صرف هزینه بیش��تر 
هستیم و خط دوم نیز حدوداً ۲۰ درصد پیشرفت 

فیزیکی دارد.
باغب��ان ب��ا باین اینک��ه باید توجه ش��ود تا هر 
موضوعی به عهده شوراس��ت پیگیری شود افزود: 
پیش��نهاد می دهم شورا پیشقدم شود تا مدیریت 
واح��د در مت��رو ایج��اد ش��ود و دوگانگ��ی بین 
اس��تانداری و ش��هرداری از بین رفته و اساسنانه 
مترو تبریز تغییر کند و کامل در اختیار شهرداری 

قرار گیرد.
وی ادام��ه داد: ورزش یکی دیگ��ر از مطالبات 
ش��هروندان اس��ت که باید توجه به ای��ن زمینه 
افزایش یابد و کمیسیون ویژه ای برای آن در نظر 
گرفته شود لذا موضوع تراکتور موضوع روز است 
و در بدتری��ن وضعیت قرار دارد و باید در جریان 

مشکلات این تیم پرطرفدار قرار بگیریم.
باغبان با اش��اره به نبود مدیریت واحد شهری 
گفت: این امر می تواند به صورت پایلوت از تبریز 
شروع شود و برای همراهی از اداره آب و فاضلاب 

دعوت شود تا هماهنگی ها افزایش یابد.
وی بیان کرد: در زمینه س��رمایه گذاری باید از 
زیر صفر ش��روع به کار کنیم و اگر در این زمینه 
درس��ت کار نکنیم نمی توانیم آورده ای داش��ته 
باشیم، متاسفانه س��رمایه گذاران فراری هستند 

و شهرداری آمادگی لازم را ندارد.
باغب��ان با اش��اره به وضعیت کرون��ا هم گقت: 
موضوع کرونا در تبریز بسیار مهم است به طوری 
ک��ه امروز ۳۰ نف��ر در تبریز بر اثر کرونا جان می 
دهند که باید از دس��تگاه های زیربط دعوت شود 
گ��زارش ارائ��ه کنند و ت��ا جایی که م��ی توانیم 

همراهی کنیم تا از این وضعیت خارج شویم.
عضو ش��ورای ش��هر تبریز افزود: م��ا باید یک 
هزار میلیارد ب��رای خط یک و همان مقدار برای 
خ��ط ۲ اختص��اص دهیم، برای اتوبوس��رانی هم 
۲ هزار میلی��ارد تومان و برای س��اماندهی بافت 
حاشیه و فرس��وده نیز مبالغی بیشتر هزینه شود 
 ک��ه باید به دنبال کس��ب درآم��د و برنانه ریزی

حرکت نماییم.

 رئیس شورای
شهر تبریز:

خیلی جالب است 
که فقط آقازاده ها 
و فامیل زاده ها  در 

شهرداری تبریز جذب 
شده اند و یک نفر از 

افراد فقیر و مستضعف 
جامعه وارد بدنه 

شهرداری نشده است!

قزاقستاندرمسیراصلاحاتاقتصادی توسعه منابع جدید انرژی، گسترش فناوری های 
دیجیتال، افزای�ش توان دفاع�ی و افزایش رفاه 
عموم�ی، از جمل�ه برنامه ه�ای قزاقس�تان برای 

توسعه اقتصادی و صنعتی است.
به گزارش ایرنا از س��فارت قزاقستان در تهران، قاسم 
ژومارت توقایف، رئیس جمهوری قزاقس��تان، به تازگی 
و در نشست مش��ترک مجلس نمایندگان، برنامه های 
خود برای توسعه اقتصادی در این کشور را اعلام کرده 

است.
بر اس��اس اعلام توقایف، رفاه عموم��ی در صدر این 

برنامه هاس��ت و دولت تصمیم دارد با ابتکارهایی مانند 
افزای��ش حداق��ل دس��تمزد، افزایش عموم��ی حقوق 
کارمندان دولت، تشویق کارآفرینان به افزایش دستمزد 
کارکنان خود و اصلاح نظام پس انداز بازنشس��تگی، به 

این هدف دست یابد.
گسترش انرژی های پاک و ممنوعیت کامل استفاده 
از ذغال سنگ تا سال ۲۰۶۰، استفاده از انرژی هسته ای 

صلح آمیز و کاربرد هیدروژن برای تامین انرژی، توسعه 
دیجیتال��ی و ارائ��ه خدمات مخابرات��ی و دیجیتالی به 
کش��ورهای همس��ایه، ارائ��ه ۱۰۰ درص��د از خدمات 
عمومی از طریق تلفن هوشمند، رفع کمبودها در نظام 
آموزش متوس��طه و برخی اصلاح��ات مالی و بانکی، از 

دیگر برنامه های اقتصادی دولت توقایف خواهد بود.
رییس جمهوری قزاقس��تان در این نشست مشترک، 

ضمن تشریح برنامه های خود برای مقابله با همه گیری 
کرونا، از ایجاد یک سامانه ملی برای پیش بینی ایمنی 

بیولژیکی در کشور خبر داد.
توقای��ف در ارتباط با تحولات افغانس��تان نیز گفت: 
وضعی��ت در افغانس��تان و افزایش تنش ه��ای جهانی، 
تقوی��ت صنایع دفاع��ی و دکترین نظام��ی را ضروری 
کرده اس��ت. بنابراین، توسعه توان دفاعی و پاسخگویی 
به تهدیدها باید به اولیت های ملی تبدیل شود. ما باید 
برای ش��وک های خارج��ی و بدترین س��ناریوها آماده 

شویم.

رفتوآمد
باباییاقدم!

»عصرآزادی«ازاهممباحثدوازدهمین
جلسهشورایششمشهرتبریزگزارشمیدهد؛
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